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Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 14. maj 2024 

Kl. 18.00 – 20.30 i personalerummet 
 

Medlemmer: Vivi Kattenhøj (formand), Casper Børsting Rasmussen, Kristina Steiniche Jørgensen, Maj-

Britt Haahr Andersen, Martin Plum Juul, Steen Larsen, Bente Frydendal Pedersen, Mikael Kiilerich, Britt 

Andersen, Mette Aagaard Kiilerich, Britta Aagaard Knudsen, Mette Nygaard, Tine Sax, elevrådet. 

 

Afbud: Martin, elevrådet 
 

REFERAT 

(O) Orientering. (D) Drøftelse. (A) Afgørelse. 
 

1. Godkendelse af referat fra 

skolebestyrelsesmødet den 12. marts 

(møde d. 18. april blev aflyst) (A) 

Godkendt 

2. Information (O) 

a. Nyt fra elevrådet 

b. Nyt fra formanden 

c. Nyt fra kontoret  

d. Nyt fra skolen 

e. Nyt fra SFO 

a. Elevrådet kommer på kommende møde. 

b. Intet nyt 

c. Fremadrettet kommer der til at sidde to 

medarbejderrepræsentanter i skolebestyrelsen 

frem for tre. Fra august deltager Birthe Busch 

og Tove Harder i møderne.  

Der er gang i en større proces i forhold til at 

indkøbe digitale læremidler. De er alle sagt op, 

og nu skal der købes nye. De forskellige fag 

skal indgive ønsker, og så bliver der købt ind 

efterfølgende. 

Der har været to besøgseftermiddage for de 

nye 0. klasses elever i sidste uge. Børnene 

kommer på besøg igen sammen med deres 

børnehave, og så er der førskoleaften d. 19. 

juni. 

Vi har haft forårskoncert, og det var en dejlig 

oplevelse for alle elever og tilskuere.  
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De skriftlige afgangsprøver er overstået, og de 

er gået godt.  

Undersøgelse hos UVM i forhold til spørgsmål, 

hvis der er en ikke-dansk-talende forælder, der 

ønsker at blive valgt til bestyrelsen. Svaret er, at 

der kan indkaldes en tolk for skolens regning.  

I forbindelse med et uheld, hvor en elev blev 

påkørt, så vil skolen fortsat opfordre til, at alle 

benytter de sikreste veje til skole.  

d. Sidste skoledag er på vej, og alle glæder sig. 

De mundtlige afgangsprøver går i gang d. 23. 

maj.  

6. årgang har været til skole-OL i cricket og er 

gået videre. Stort tillykke:-) 

Der har været afholdt geogebra-mesterskab på 

hele skolen. Eleverne er gået meget op i det, og 

det er noget, de italesætter som noget, de kan 

huske.  

En årgang i lillefløj skal til bevægelsesdag på 

Stadome i næste uge.  

Der har været spænding i forhold til 

fagfordeling, da der har været stillinger, der ikke 

er blevet genbesat.  

Vi har deltaget i det 40. karneval i Ikast, og det 

var en rigtig god oplevelse.  

e. SFO1 og SFO2 arbejder på SFO-stjernestund, 

der skal løbe af stablen d. 30. august. Det bliver 

en stor festdag med aktiviteter, sang/musik m.v. 

SFO1 nyder fortsat den nye struktur, og det går 

rigtig godt.  

Begge afdelinger nyder det gode vejr.  

Der er en pædagogstuderende, der stopper her 

med udgangen af maj, og så starter der en ny 

d. 1. juni. 
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I SFO2 er der blevet repareret gardiner, og der 

er indkøbt et nyt airhockey. Bålhytten er blevet 

pillet ned, da den var rådden. I begyndelsen af 

juni skal de kommende 2. klasser begynde at 

komme på besøg i SFO2, så de bliver trygge.  

SFO2 har haft maxiklub for de ældste elever i 

de sidste par måneder for at skabe et sjovt og 

spændende tilbud til dem. Det er gået godt.  

 

3. Ny skolebestyrelse til august (D) (A) 

Suppleanter 

Konstituering 

Møderække i det nye skoleår  

Der er pt. ingen suppleanter til skolebestyrelsen. 

Hvis der bliver brug for en suppleant, så må vi 

anmode om at få en blandt forældrene.  

Den nye bestyrelse konstituerer sig på et 

formøde til bestyrelsesmødet i juni måned.   

Møderækken lægges fast i forbindelse med 

næste bestyrelsesmøde, og de nyvalgte høres 

på formødet. Ledelsen fremlægger et forslag, 

hvor der rulles på de enkelte dage. 

Medarbejderne høres ligeledes i forhold til 

mødetidspunkt.  

4. Princip (D) (A) Se bilag 

Information om meddelelsesbog 

Udarbejdelse af princip for 

meddelelsesbog  

Gennemgang af forslag til princip for 

meddelelsesbog. Forslaget blev rettet til og 

godkendt.  

Det skal evalueres, når redskabet og 

meddelelsesbogen har været i brug et stykke 

tid.  

5. Årshjul (D) (A) 

Har vi fat i årshjulet – fungerer det 

efter hensigten? Evt. revidering ift. 

næste skoleår (bilag) 

Årshjulet har været godt at have, så derfor vil vi 

fortsætte med det. Det vil være oplagt, at der 

bliver talt om årshjulet og indholdet på det 

første bestyrelsesmøde efter sommerferien.   

6. Trivselsundersøgelse (O) (D) 

Hvert år gennemfører alle elever den 

nationale trivselsmåling. Vi kigger på 

resultaterne i skolerapporterne.  

Det er endnu ikke lykkedes os at finde 

resultaterne fra trivselsundersøgelsen på 

uddannelsesstatistik. Vi arbejder fortsat på 

sagen.   
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7. Skolemælk fremadrettet (D) (A) 

Drøftelse af om Hyldgårdsskolen 

fortsat skal have skolemælk 

Forslag til at sløjfe skolemælk på 

Hyldgårdsskolen. Vi afskaffer ordningen pr. 1. 

juli. Forældrene orienteres i kommende 

forældrenyt – baggrunden for beslutningen er 

den pædagogiske og administrative tid, som 

anvendes på opgaven, sammenholdt med, at 

der pt. kun er ca. 33 elever, som får skolemælk.  

8. Status på skoleårets planlægning, 

herunder økonomi (O) 

Fagfordelingen er godt i vej. Skemalægningen 

sættes i gang i løbet af kort tid.  

Mødekalender for hele kommende skoleår er i 

støbeskeen.  

Som det ser ud nu, så ser budgettet ud til at 

balancere, når skoleåret 24/25 er slut. Der er 

dog flere ubekendte som fx visitationer, 

vikarlønninger osv.  

9. Eventuelt OBS på datoer:  

21. august kl. 19-?: Præsentation af byrådets 

budgetforslag for 2025-28 

10. oktober kl. 14-18: ”Sammen om skolen” 

 

11. Punkter til kommende møder Princip for skole-hjem samarbejde skal 

opdateres 
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